
SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 
PROTOKOLS Nr. 2/2023 

 

Attālināti, Zoom vide                                              2023.gada 19. februārī  

Valdes sēdes laiks 18.30. – 20.00 

Sēdē piedalās 4 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Normunds Hofmanis, Nauris  

Hofmanis, Ingrīda Vaisjune,   pievienojusies Laura Hofmane 

Sēdi vada: Inga Liepiņa 

Sēdi protokolē: Ingrīda Vaisjune 

Sēdes norise un lēmumi: 

1. Apbalvošanas pasākuma analīze. 

Dalībnieki izsakās par pasākuma organizāciju un atsauksmēm pēc apbalvošanas 

pasākuma. Jaunieši un treneri  kopumā  apmierināti ar pasākuma formātu un norisi. Paliek 

aktuāls jautājumus par to, vai 1-2 stundu pasākuma dēļ komandām, kas ierodas no dažādām 

Latvijas malām ir  finansiāli izdevīgi braukt. Ieteikums  - nākošā gada apbalvošanu rīkot kopā 

ar pirmajām sacensībām, vakarā rīkojot diskotēku. 

2. Finanšu atskaite. I. Liepiņa informē par patreizējā brīža finansu atliktu tūrisma 

federācijas kontā un plānotajiem izdevumiem. Federācijas konta atlikums 2887,42 eiro. 

3. Par sacensībām izmantojamo inventāru. I. Liepiņa iepazīstina ar atskaiti par 

inventāra izmantošanu un atgriešanu. Saruna par to, ko darīt situācijās, kad tiek pazaudēts 

kopīgais inventārs.  

Lēmums: sacensību rīkotājam pienākums zaudēto inventāru iegādāties un atgriezt 

pazaudētā vietā. 

4. Latvijas čempionāta 1. posma sacensības Pļavniekos.  Diskusija par soda punktu 

tabulu. Tā nav mainīta vismaz 3 gadus, valde to pārskata, ar mērķi izveidot sistēmu, kad soda 

laiks mainās no  drošības viedokļa mazāka pārkāpuma līdz smagākam. Pielietot soda minūtes 

atbilstoši distanču garumam un sarežģītībai. Nolemts apstiprināt pārveidoto soda sistēmas 

tabulu.  

Lēmums: Drošības inspektoram N. Hofmanim pārbaudīt distances pirms sacensībām.  

 

5. Par LAS pilnsapulci un aktualitātes. N. Hofmanis informē par gaidāmo LAS 

pilnsapulci 18. martā 18.30. LAS iegādājies jaunu sacensību baneri vecā, nolietotā vietā. No 

LAS Sporta tūrisma komisijai dots uzdevums par attīstības stratēģijas papildināšanu. 

N.Hofmanis informe par LAS budžetu. 2023.gadam tas vēl nav zināms, bet ir iespēja iesniegt 

LAS priekšlikumus budžeta  izlietojumam. Mūsu pagājušā gada ierosinājumi par to, ka vairāk 

jāatbalsta Latvijas čempionāta norises, paliek spēkā. 

Lēmums: I.Liepiņa pabeidz iesākto, pilnveido un nosūta LAS sporta tūrisma stratēģiju. 

 

6. Dažādi. L.Hofmane izvirza iniciatīvu septembrī rīkot kopīgu pasākumu – aktivitāšu un 

saliedēšanās pasākumu visiem sporta tūristiem. Nolemts: atbalstīt šo ideju. 

 

 

Sēdi vadīja:      I. Liepiņa 

Sēdi protokolēja :                                  I. Vaisjune 

 

 


